
 

 
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Falu Bridgeklubb 2020-01-21  

 

Närvarande: 

Gunnar Tunkrans, ordf. 

Efrem Cachrimanidis 

Joyce Fahlstad 

Inger Backlund 

Annika Johansson 

Gunbritt Dalmanner, sekr. 

 

 

Dagordning 

Den utskickade dagordningen godkändes. 

 

Föregående mötesprotokoll  

Protokollet från föregående möte kommenterades kort och lades till handlingarna. 

Mötet bestämde att protokoll även i framtiden skall skickas ut via mail till styrelsens 

medlemmar, efter ordförandes påskrift, även om det numera också finns direkt att se 

på  hemsidan.  

  

Ekonomi 

Annika presenterade resultat- och balansräkning för 2019 samt budget för 2020. Årets 

underskott blev drygt 1.000 kr, vilket var ca 7.000 kr bättre än budget. Detta tack vare 

kursavgifter och försäljning av Restaurang-chansen. Annika tar över hanteringen av 

Restaurangchansen under innevarande år. Hon kommer också att ordna att vi får E-fakturor  

på  återkommande räkningar för att  på så sätt spara in faktureringsavgifter. 

  

Kurser 

Vid vårt styrelsemöte den 3 december togs frågan om att starta en nybörjarkurs upp.  

Fortsättningskursen skulle då avslutas och många hade hört av sig och visat intresse för 

en  nybörjarkurs. Ordförande hade skickat ut en förfrågan till klubben under hösten om  

någon var beredd att hålla en kurs för nybörjare, men utan framgång. Gunbritt fick i uppdrag 

att höra sig för med 2 killar från Svärdsjö, men även här blev svaret negativt. 

Mötet bestämde, att vi åter ställer frågan till klubbens medlemmar och det i inbjudan till 

årsmötet. 

 

Förberedelser inför Årsmötet den 7 mars 2020 

Ordförande presenterade Förslag till dagordning vid Årsmötet samt Verksamhetsberättelse. 

Några mindre justeringar gjordes i Verksamhetsberättelsen. Kallelse kommer att skickas ut 

via mail till medlemmarna senast 14 dagar före mötet. Dessutom sätts anslag upp på 

anslagstavlan i lokalen. 

Årsmötet börjar kl.10.00 lördagen den 7 mars och vi spelar 12 brickor innan vi bryter för  

årsmötesförhandlingar och lunch. Därefter spelar vi resterande 12 brickor. Lars Thuresson 

ansvarar för lunchen. Dagens spel är gratis. 



Övriga frågor  

Problemet med tävlingsledare kvarstår. Har vi någon, som kan hålla i sommarbridgen? 

 

Kommande styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte kommer att hållas tisdagen den 3 mars 2020 kl. 17.00 i bridgelokalen. 

Huvudpunkten kommer då att vara beredning av inkomna motioner. 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

………………………………………………. 

Gunbritt Dalmanner, sek. 

 

Justeras: 

 

………………………………………………. 

Gunnar Tunkrans 

 

 

 

 

 

 
 


